
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2009–04–23

Protokoll styrelsemöte S11

Närvaro: Felix Aronsson Ordförande
Sofie Eliasson Sekreterare
Fredrik Andersson Skattmästare
Fredrik Gullstrand Cafémästare fr.o.m §7
Erik Iveroth Överphös
Edward Linderoth-Olson SRD-ordförande
Tobias Johannesson Programmästare
Erik Lundh E-ordförande fr.o.m §7

§1 OFMÖ Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 12:09

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkännes med tilläget punkten §9.5 Pro-
gram

§5 Föregående mötes
protokoll

Inget att rapportera

§6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följande:

Nr Beslut Genomförs av Beslutat Redovisas
6 Reperation av projektor Tobias S03 S11
9 Inköp av kassaapparat Olof S05 S11
13 Analog kalender Felix S09 S11
14 Doodles Felix S09 S11

Styrelsen beslutade:

att punkten reperation av projektor bordlägges till nästa möte

att punkten inköp av kassaapparat bordlägges till nästa möte

att punkten Analog kalender bordlägges till nästa möte

att punkten Doodles bordlägges till nästa möte

§7 Utskottsrapporter SRD har skrivit motioner samt beslutat att göra Edward enväldig
fram till 7 Maj 3114.

DWWW har arbetat med att utveckla motionssidan löpbandet

Tobias har haft ett samtal med Jessica Nilsson om att hon eventu-
ellt träder på som ny programmästare, om Tobias väljer att avgå
som programmästare under VTM.

Café- och sexmästeriet har städat i köket. Hälsovårdsmyndighe-
ten har vart här och vi blev godkända för den här gången. Dock
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ska vi till nästa år ha bättre koll på temperatur på kylar samt
frysar, där sittande cafémästare bokför temperaturen 1 gång per
vecka

Staben ordnar ett lunchföredrag med TetraPak den 7 maj. Före-
draget kommer att rikta sig till Data- samt elektrosektionen men
alla programerare är välkomna. Erik hälsar även att budgeten
snart är färdig och att Staben snart är färdiga med samtliga phad-
derintervjuer.

Industrimästeriet hälsar att det förmodligen kommer ske en fö-
retagskväll med Tactel där data samt elektro är välkomna.

§8 Tryckeriavtal Erik har pratat med studenttryck om att eventuellt starta ett sam-
arbete. Representant från företaget kommer att hälsa på i nästa
vecka och diskutera frågan vidare. Styrelsen är för frågan och
väntar spänt på en utvärdering. Erik har även varit i kontakt med
Canvas photos samt Welldone.

§9 Representant
Foajégrupp

Foajen kommer att göras om för att förbättra studiemiljön. Käl-
larmästeriet sitter med och representerar data, men förslag kom
om det inte vore vettigt att även ha med SRD.

§9.5 Programmästeri
propositionen

Några av styrelsens medlemmar hade funderingar kring pro-
grammästeripropositionens vara eller inte vara och valde att läg-
ga propositionen som sen handling och ta upp den på styrelse-
mötet. Detta ledde till en debatt som slutade med att hela styrel-
sen var bakom propositionen.

§10 Meddelanden Tobias hälsar att Kårhack inträffar 1-3 maj.

Det är VTM på onsdag

Erik hälsar att han ska valla små flickor under Flickor på Teknis.

§11 Övrigt Inget att rapportera

§12 OFMA Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat kl 13:05

Vid protokollet

Sofie Eliasson
Mötessekreterare

Justeras

Felix Aronsson
Ordförande
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